
 
 
 
 

ENKEL FRÅGA (M) – Multiresistenta bakterier  
 
Vi får alarmerande signaler om att de multiresistenta bakterierna blir allt mer 
förekommande. Ökningen av de multiresistenta bakterier är enligt mig en av de mest 
oroande företeelser som finns inom vården.  
 
 
Därför ställer jag följande fråga:  
 
Hur förekommande är det att våra patienter drabbas av multiresistenta bakterier och anser 
Region Gävleborg att vi har kontroll på detta? 
Det har tidigare kommit upp ett förslag på att vi i RF skall få en utbildning i ämnet. Kommer 
denna att genomföras? 
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